
Schůze OV Petrovice úterý 8. června 2021 v 19. hod.

Přítomni Bloudek, Maršík, příhonský, Folejtar Jan, Folejtar Lad. pan starosta Kratochvíl

Předseda OV přítomné přivítal.

Bod programu projednání zapůjčeni budovy OV 27. srpna 2021 pan Tomáš Příhonský
Petrovice schváleno.
Předseda seznámil: cena chodníku 1. 576 mil. dotace 1. 216 mil.

10. května 2021 oslavila paní Marie Krčilová Petrovce své 93. narozeniny
předseda přinesl kytičku a malý dárek s přáním hodně zdraví, štěstí do dalších mnoha roků,
jelikož byl nefunkční rozhlas ta se dohodli ,že zahraji po opravě.
Předseda vyzval přítomné by si promysleli požadavky na rok 2022

Pan Folejtar zajistit posečení škarpy v chalupách zajistí předseda

Pan starosta též pozdravil OV a seznámil jak se rozjel nový svoz odpadů, nějaké počáteční
problémy ale snad již systém pracuje a zdůraznil že za tuto dobu se snížil svoz komunálu za
sompo víc jak o 200000tun.
Stále možnost pro občany objednat nádoby.
Připomínka je špatně slyšet rozhlas p. starosta odpověděl, že se připravuje nová celková
modernizace.
Požadavek konečně zakoupit práva k několika schopným písničkám.
Jak pokračují práce pro zátopovou oblast v Petrovicích předseda požádal p. starostu o zaslání
výsledku jednání postiženým.
Opět nový dopis na město od p. Peterky byl pozván do rady města ale vůbec se neozval.

Připomínky konečně vyčlenit obecní pozemky na stavební parcely.
Opravit silnici k Rokoskám alespoň část ve vlastnictví města.

Další schůze dle potřeby.

Z pověření OV zapsal Blou4ek -,
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